

HARIAN METRO



ABDUL Fattah (kanan) pada Program Tautan Kasih bersama warga gelandangan.

# Modal niaga

## ■ ANGKASA beri mikro kredit bantu gelandangan

Nor Azizah Mokhtar  
cnews@nstp.com.my

### Kuala Lumpur

**A**ngkatan Koperasi Kebangsaan Malaysia Berhad (ANGKASA) merancang memperbanyakkan program untuk membantu golongan gelandangan termasuk bantuan mikro kredit sebagai modal perniagaan.

Presidennya Datuk Abdul Fattah Abdullah berkata, perkara itu masih dalam fasa perancangan, namun ANGKASA akan mengadakan perbincangan dengan pihak berkaitan bagi merealisasikan.

“Mungkin ada golongan ini yang mempunyai pengetahuan dan pengalaman bekerja yang membolehkan mereka diambil bekerja secara sambilan atau sepenuh masa.

“Ini termasuk mereka

“

**Mereka yang mempunyai kemahiran dan kepakaran kita boleh bantu menerusi koperasi yang ada”**

**Abdul Fattah Abdullah**

yang mempunyai kemahiran dan kepakaran dalam bidang tertentu contohnya seperti jahitan dan masakan, kita boleh bantu menerusi koperasi yang ada dengan menyerap mereka sebagai ahli dan dibantu dengan mikro kredit yang ada, ini antara rancangan jangka panjang kita,” katanya, malam kelmarin.

Beliau sebelum itu menyerahkan bantuan makanan kepada hampir 200 gelandangan dalam Program Tautan Kasih Bersama Warga Gelandangan anjuran ANGKASA di Pusat Khidmat Sementara Gelandangan di Lorong Medan

Tuanku 2 di sini.

Beliau berkata, program itu kali pertama dianjurkan di luar bulan Ramadan seperti kebiasaan yang mereka lakukan sebagai tanggungjawab sosial korporat (CSR).

“Difahamkan, untuk hari biasa tidak banyak pihak tampil menyalurkan bantuan kepada golongan ini kecuali beberapa badan bukan kerajaan (NGO) yang tidak putus-putus membantu menerusi program ‘soup kitchen’.

“Justeru, kita cuba jadikan program ini program berkala dan berterusan dengan kerjasama NGO terbabit kerana mereka lebih arif mengenai jenis bantuan diperlukan, lokasi dan masa bersesuaian,” katanya.

Menurutnya, pada masa akan datang pihaknya akan pertimbangkan untuk memberi bantuan lain selain makanan seperti pakaian serta keperluan alat tulis kepada anak-anak gelandangan yang bersekolah.